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KOMISJA EDUKACJI,  
ZDROWIA, SPORTU,  
KULTURY I POLITYKI SPOŁECZNEJ 
 
AO.BR.0012.4.59.2024 
 
 
 

PROTOKÓŁ NR 59/2024 
Z POSIEDZENIA  

KOMISJI EDUKACJI, ZDROWIA,  
SPORTU, KULTURY I POLITYKI SPOŁECZNEJ 

RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO  
z dnia 19 lutego 2024 r. 

 
 
Ad. 1. Otwarcie Komisji i stwierdzenie quorum. 
 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej - 
Jacek Pieprzyk otworzył posiedzenie Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki 
Społecznej, które odbyło się w dniu 19 lutego 2024 r. i powitał członków Komisji, Sekretarza 
Powiatu – Ewę Bąbelek, Skarbnika Powiatu - Barbarę Golon, Główną Księgową Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu 
– Beatę Wolanin, Dyrektora Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu – Jakuba 
Skrzypczaka oraz pracownika Biura Obsługi Rady i Zarządu Powiatu.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek 
obrad wraz z materiałami na tablety i poprosił radnych o potwierdzenie swojej obecności na 
komisji drogą elektroniczną.  

Przewodniczący poinformował, że na sali obecnych jest 9 członków komisji i stwierdził 
quorum oraz prawomocność obrad.  

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 
Ad. 2. Aktualna sytuacja finansowa Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu. 
 
 Przewodniczący poprosił Główną Księgową SP ZOZ o zabranie głosu. 
 Główna Księgowa SP ZOZ poinformowała, że radni otrzymali materiały z wstępną 
sytuacją finansową SP ZOZ z dnia 13 lutego br., natomiast „bramki” w Narodowym Funduszu 
Zdrowia zamknięto 14 lutego br. W związku z tym, ostateczna sytuacja finansowa SP ZOZ za 
ubiegły rok może ulec pewnym zmianom. Wstępnie można przyjąć, że ostateczna realizacja 
planu finansowego SP ZOZ za 2023 rok będzie miała wynik dodatni. SP ZOZ posiada informację, 
że wystąpią nadlimity do około 700.000,00 zł. Wartości umieszczone we wstępnej sytuacji 
finansowej, które nie ulegną zmianie to m. in. środki pieniężne na rachunkach bankowych, 
zapasy magazynowe oraz rezerwy emerytalno-rentowe. Realizacja planów inwestycyjnych i 
prac remontowych również nie powinna ulec znaczącym zmianom. Plan inwestycyjny został 
zrealizowany na kwotę 4.115.848,09 zł. W 2023 rok zakończyła się spłata pożyczki zaciągniętej 
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w 2018 roku. Główna Księgowa dodała, że została wyznaczona data posiedzenia Rady 
Społecznej, na której zostanie przedstawiona ostateczna korekta planu finansowego SP ZOZ 
za 2023 rok.  
 Przewodniczący zapytał, czy do przedstawionej informacji są pytania? 
 Radny Ireneusz Kozecki zapytał, czy stan zawieszenia oddziału położnicznego i 
oddziału noworodkowego ma wpływ na wynik finansowy SP ZOZ? 
 Główna Księgowa SP ZOZ odpowiedziała, że zawieszenie oddziału noworodkowego na 
pewno oddziałuje na wynik finansowy SP ZOZ, ponieważ szpital nie ponosi kosztów 
zatrudnienia całego personelu obsługującego wskazany oddział. Położnictwo wchodziło w 
skład oddziału położniczo-ginekologicznego, który nadal działa ze względu na część 
ginekologiczną.  
 Radny Ireneusz Kozecki zapytał, jak mogłaby wyglądać sytuacja w SP ZOZ, jeśli 
doszłoby do zamknięcia oddziału noworodkowego? 
   Główna Księgowa SP ZOZ odpowiedziała, że trudno jest przewidzieć jaki wpływ 
miałaby całkowita likwidacja oddziału. Jednakże Główna Księgowa dodała, że ze względu na 
niewielką ilość urodzeń, oddział noworodkowy dotychczas przynosił straty. Obsada lekarska 
na oddziale musiała działać 24 godziny na dobę.  
 Radny Ireneusz Kozecki stwierdził, że należy zastanowić się nad tym, czy warto 
utrzymywać stan zawieszenia oddziału noworodkowego, bądź przejść do procedury likwidacji.   
 Radny Dariusz Chłopek ad vocem stwierdził, że ten temat powinien pojawić się na 
Radzie Społecznej.  
 Główna Księgowa SP ZOZ odpowiedziała, że oddział noworodkowy jest zawieszony do 
końca marca br. Dyrektor Narodowego Funduszu Zdrowia jest odpowiedzialny za podjęcie 
decyzji o dalszym funkcjonowaniu oddziału. 
 Radny Dariusz Chłopek zgodził się z Główną Księgową i dodał, że może dojść do 
sytuacji, iż Narodowy Fundusz Zdrowia nie przyzna środków z przeznaczeniem na oddział 
noworodkowy. 
 Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 
 Główna Księgowa SP ZOZ o godzinie 11.15 opuściła posiedzenie Komisji.  
 
Ad. 3. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu. 
a) Sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu Powiatu 
Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania Starosty Nowotomyskiego z działalności 
Zarządu Powiatu Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Komisja przyjęła sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu 
Powiatu Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym na LVII sesję Rady Powiatu 
Nowotomyskiego. 
 
b) Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu Nowotomyskiego za 2023 rok 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdań z działalności Komisji Rady Powiatu 
Nowotomyskiego za 2023 rok są pytania? 
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 Radny Ireneusz Kozecki przypomniał, że na dwóch posiedzeniach Komisji zwracał 
uwagę na nieetyczne zachowanie dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu Pana 
Łukasza Frańskiego. Radny dodał, że nie może pogodzić się z faktem, iż dyrektor dopuścił się 
kłamstwa w dokumentach kierowanych do Rady Powiatu. Radny stwierdził, że nie chciał 
poruszać tego tematu na sesji poświęconej tematom oświatowym, ponieważ taki temat 
powinien być omówiony na komisji.   
 Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Komisja przyjęła sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu Nowotomyskiego 
za 2023 rok na LVII sesję Rady Powiatu Nowotomyskiego. 
  
c) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Nowotomyski za 2023 rok 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Powiat Nowotomyski za 2023 rok są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Komisja przyjęła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 
przez Powiat Nowotomyski za 2023 rok na LVII sesję Rady Powiatu Nowotomyskiego. 
 
d) Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu za rok 
2023 
 
 Przewodniczący poprosił Dyrektora Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu 
o zabranie głosu. 
 Dyrektor PCS poinformował, że w 2023 roku Powiatowe Centrum Sportu 
zorganizowało lub było współorganizatorem największej liczby wydarzeń od początku 
istnienia Centrum. W PCS nadal rozwijana jest Akademia Koszykówki Młodzieżowej. Drużyna 
odniosła kolejny sukces – udział w ćwierćfinale Mistrzostw Polski U19. W ramach 
Powiatowego Centrum Organizacji Pozarządowych odbyło się 31 spotkań, łącznie 16 
stowarzyszeń. Dyrektor dodał, że prężnie rozwijane są media społecznościowe Powiatowego 
Centrum Sportu. W ostatnim czasie został utworzony profil na Instragramie, na którym PCS 
ma sporą liczbę odbiorców. W 2023 roku była prowadzona rywalizacja szkół w ramach 
Szkolnego Związku Sportowego „Wielkopolska”. W roku szkolnym 2023/2024 zaplanowano 
łącznie 71 imprez sportowych.  
 Przewodniczący zapytał, czy Powiatowe Centrum Sportu boryka się z jakimiś 
problemami? Czy są jakieś możliwości rozbudowy Centrum? 
 Dyrektor PCS odpowiedział, że obecnie Centrum nie boryka się ze znaczącymi 
problemami. Rozbudowa hali sportowej w 2020 roku zapewniła bardzo dobre warunki 
lokalowe w PCS. Marzeniem na przyszłość jest rozbudowa zaplecza zewnętrznego takiego jak 
mini orlik.  
 Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
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 Komisja przyjęła sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Sportu w 
Nowym Tomyślu za rok 2023 na LVII sesję Rady Powiatu Nowotomyskiego. 
 
 Dyrektor Powiatowego Centrum Sportu o godzinie 11.25  
 
e) Sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 
Porządku w 2023 roku 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania Starosty Nowotomyskiego z działalności 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2023 roku są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Komisja przyjęła sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku w 2023 roku na LVII sesję Rady Powiatu Nowotomyskiego. 
  
f) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2024 
 
 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 
 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb wynikających z 
realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach budżetowych: 

- Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu, 
- Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Tomyślu. 

Pani Skarbnik omówiła poszczególne zmiany. 
Przewodniczący zapytał, czy do przedstawionego projektu uchwały są pytania? 
Pytań nie było. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2024. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
g) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Nowotomyskiego na lata 2024 – 2035 
 
 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 
 Skarbnik Powiatu poinformowała, że zmiany ujęte w przedmiotowym projekcie 
uchwały dotyczą zadań wieloletnich tj.: „Wyposażenie środowisk informatycznych 
wojewódzkich, powiatowych i miejskich podmiotów leczniczych w narzędzia informatyczne 
umożliwiające wdrożenie Elektronicznej Dokumentacji Medycznej oraz stworzenie sieci 
wymiany danych między podmiotami leczniczymi samorządu województwa”, „Koszty 
utrzymania w okresie trwałości projektu - Wyposażenie środowisk informatycznych 
wojewódzkich, powiatowych i miejskich podmiotów leczniczych w narzędzia informatyczne 
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umożliwiające wdrożenie Elektronicznej Dokumentacji Medycznej oraz stworzenie sieci 
wymiany danych między podmiotami leczniczymi samorządu województwa” oraz „Budowa 
sali sportowej z zapleczem szatniowo-sanitarnym dla Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego w Zbąszyniu”.  
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2024 – 2035. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
h) Projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży 
służbowych dla radnych 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały w sprawie zasad przyznawania diet 
oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych są pytania? 
 Radny Ireneusz Kozecki zapytał, czego dotyczą wprowadzone zmiany w 
przedmiotowym projekcie uchwały? 
 Sekretarz Powiatu odpowiedziała, że do projektu uchwały został dodany zapis, że 
uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Wielkopolskiego. 
 Radny Ireneusz Kozecki zapytał, czy jeżeli radny jest na zwolnieniu chorobowym to 
obowiązują zasady przyjęte w uchwale? 
 Sekretarz Powiatu odpowiedziała, że zwolnienie chorobowe nie jest traktowane jako 
usprawiedliwienie nieobecności, w związku z tym dieta zostaje obniżona za nieobecność na 
posiedzeniu. Dieta stanowi rekompensatę utraconych zarobków, więc nie można traktować 
jej jak wynagrodzenie.  
 Radny Ireneusz Kozecki zapytał, czy jeśli radny jest zatrudniony na umowę o pracę, to 
pracodawca powinien obniżać mu wynagrodzenie za nieobecności spowodowane 
wykonywaniem mandatu radnego? 
 Sekretarz Powiatu odpowiedziała, że decyzja zależy wyłącznie od pracodawcy. 
 Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 
dla radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
i) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji i zwolnienia z pełnienia obowiązków 
członka Zarządu Powiatu Nowotomyskiego 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji i 
zwolnienia z pełnienia obowiązków członka Zarządu Powiatu Nowotomyskiego są pytania? 
 Radny Adam Pilc zapytał, jaki jest powód rezygnacji z pełnienia obowiązków członka 
Zarządu Powiatu? 
 Radny Konrad Drąg poinformował, że podjęcie decyzji o rezygnacji z pełnienia 
obowiązków członka Zarządu Powiatu jest związane ze zmianami zawodowymi. 
 Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji i zwolnienia z pełnienia obowiązków członka 
Zarządu Powiatu Nowotomyskiego. 
Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Jacek 
Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ireneusz Kozecki 
 Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
j) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/269/2021 Rady Powiatu 
Nowotomyskiego z dnia 26 maja 2021 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 
umorzenia w całości lub w części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, 
rozłożenia na raty lub odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy 
zastępczej 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
XXVIII/269/2021 Rady Powiatu Nowotomyskiego z dnia 26 maja 2021 r. w sprawie określenia 
szczegółowych warunków umorzenia w całości lub w części, łącznie z odsetkami, odroczenia 
terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka 
w pieczy zastępczej są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/269/2021 Rady Powiatu 
Nowotomyskiego z dnia 26 maja 2021 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 
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umorzenia w całości lub w części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, 
rozłożenia na raty lub odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
k) Projekt uchwały w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia rodzinie zastępczej 
zawodowej, prowadzącemu rodzinny dom dziecka oraz rodzinie zastępczej zawodowej 
pełniącej funkcję pogotowia rodzinnego 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały w sprawie podniesienia wysokości 
wynagrodzenia rodzinie zastępczej zawodowej, prowadzącemu rodzinny dom dziecka oraz 
rodzinie zastępczej zawodowej pełniącej funkcję pogotowia rodzinnego są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia rodzinie zastępczej 
zawodowej, prowadzącemu rodzinny dom dziecka oraz rodzinie zastępczej zawodowej 
pełniącej funkcję pogotowia rodzinnego. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
l) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej strzelnicy w 
Zespole Szkół nr 1 w Zbąszyniu 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 
korzystania z wirtualnej strzelnicy w Zespole Szkół nr 1 w Zbąszyniu są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej strzelnicy w Zespole 
Szkół nr 1 w Zbąszyniu. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
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 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
m) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia 
pomieszczenia na czas oznaczony 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy użyczenia pomieszczenia na czas oznaczony są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia 
pomieszczenia na czas oznaczony. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
n) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji 
Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie na lata 2016 – 2026 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
przyjęcia do realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016 – 2026 są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Powiatowego 
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na 
lata 2016 - 2026. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
o) Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej osób z niepełnosprawnościami zamieszkujących na terenie Powiatu 
Nowotomyskiego, na które zostaną przeznaczone środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku 
 
 Przewodniczący poinformował, że przedmiotowy projekt uchwały został umieszczony 
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dla radnych na tabletach, ale nie był jeszcze procedowany na posiedzeniu zarządu powiatu. W 
związku z powyższym, projekt uchwały nie będzie opiniowany na dzisiejszym posiedzeniu 
komisji. Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
  
 
Ad. 4. Wnioski i opinie komisji. 
a) opiniowanie wniosku o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego” dla Pani 
Renaty Spychały 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do wniosku o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu 
Nowotomyskiego” dla Pani Renaty Spychały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu 
Nowotomyskiego” pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
opiniowanie wniosku o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego” dla Pani 
Renaty Spychały. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek o nadanie tytułu 
„Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego”. 
 
Ad. 5. Sprawy różne. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? 
 Radny Ireneusz Kozecki zwrócił uwagę, że na jednym z posiedzeń Zarząd Powiatu 
rozpatrywał wniosek dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu jako trwałego zarządcy 
nieruchomościami w kwestii ustalenia stawek za media. Radny zapytał, na jakim etapie jest ta 
sprawa? 
 Wicestarosta odpowiedział, że sprawa dotyczyła mieszkań znajdujących się przy 
internacie Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja Kopernika w Nowym Tomyślu.  
 Radny Ireneusz Kozecki zapytał, czy została wykonana analiza stawek za media dla 
podmiotu gospodarczego tj. Hotel Restauracja Kopernik w Nowym Tomyślu? 
 Sekretarz Powiatu odpowiedziała, że Zarząd Powiatu podjął dyskusję w kwestii stawek 
za media dla mieszkań znajdujących się przy internacie, ze względu na przekazanie informacji 
dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu o sposobie rozliczania opłat. Zarząd stwierdził, 
że należy zastanowić się, czy sposób naliczania stawek powinien zostać zmieniony, 
uwzględniając kubaturę poszczególnych pomieszczeń (hala sportowa ma zdecydowanie 
większą kubaturę niż lokale mieszkalne). 
 Wicestarosta dodał, że Zarząd Powiatu rekomendował dyrektorowi Zespołu Szkół nr 1 
w Nowym Tomyślu uwzględnienie waloryzacji cen, a także kubatury pomieszczeń przy 
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naliczaniu stawek za media. Wicestarosta poinformował, że zostanie wystosowane pismo do 
Dyrektora w przedmiotowej sprawie.  
 
 Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

 
 
 

 Przewodniczący 
Komisji Edukacji, Zdrowia, 

Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 
 

/-/ Jacek Pieprzyk 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotował(a): Patrycja Dembniak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


